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Vragen van de leden Oosenbrug en Fokke (beiden PvdA) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over de toegankelijkheid van 
gemeentelijke websites (ingezonden 21 mei 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Zorgwekkend aantal gemeentenweb-
sites ontoegankelijk»?1 

Vraag 2
Komen de resultaten van het onderzoek overeen met uw eigen gegevens 
over de toegankelijkheid van gemeentewebsites? Zo nee, waarin wijken deze 
af? 

Vraag 3
Deelt u de mening van het College dat het zorgwekkend is dat slechts 7% van 
de gemeenten voldoet aan de nieuwe webrichtlijnen, die vanaf 1 januari 2015 
de verplichte standaard vormen? Zo ja, welke acties onderneemt u om meer 
gemeentelijke websites te laten voldoen aan de richtlijnen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Kunt u voor websites, die beheerd worden door de rijksoverheid, aangeven in 
hoeverre ze voldoen aan de nieuwe webrichtlijnen? 

Vraag 5
Wordt er naar uw waarneming voortgang geboekt in het voldoen aan de 
richtlijnen voor toegankelijkheid sinds hier tien jaar geleden aandacht voor 
gevraagd werd? Zo ja, waaruit blijkt die voortgang? Zo nee, welke maatrege-
len overweegt u om hier eindelijk vooruitgang in te boeken? 

Vraag 6
Wat zeggen de resultaten van dit onderzoek over de effectiviteit van het 
nieuwe beheer- en verantwoordingsmodel voor de webrichtlijnen? Wanneer 
en op welke wijze evalueert u de effectiviteit van het nieuwe beheer- en 
verantwoordingsmodel?

1 College voor de Rechten van de Mens, 20 mei 2015, http://www.mensenrechten.nl/berichten/
zorgwekkend-aantal-gemeentenwebsites-ontoegankelijk
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